
TYÖNETSIJÄPALVELU 2 

MITÄ VALMENNUS ON?

Valmennuksen aikana etsit työtä aktiivisesti.
Valmentaja tapaa sinua usein.
Hän kuuntelee, mitä tarvitset
ja ottaa tilanteesi huomioon.

Valmentaja etsii kanssasi avoimia työpaikkoja
ja neuvoo sinua.
Sinun ei tarvitse hakea työtä yksin. 
Saat myös opiskella suomen kieltä
Arffmanin Suomi-hubissa.
Työnhaun vaihe kestää enintään 3 kuukautta.

Jos löydät työtä, voit jatkaa palvelussa.
Valmentaja on tukenasi vielä työsuhteen alussa, 
jotta työn aloittaminen sujuu hyvin.
Työn alkamisen jälkeen 
palvelu voi jatkua enintään 2 kuukautta.

Tampereen työllisyysalue

VALMENNUS VOI SISÄLTÄÄ
apua CV:n ja työhakemuksen tekoon 
apua oman osaamisen tunnistamiseen ja myymiseen
työnantajalle
apua työnhaun suunnitteluun ja tavoitteiden
asettamiseen
omien taitojen kehittämistä
apua työpaikkojen etsimiseen ja kontaktointiiin
suomen kielen oppitunteja maahanmuuttaneille
ammatillisen kielitaidon kehittämiseen
valmentajan tukea työn alkaessa.

Työnetsijäpalvelu auttaa sinua, 
 kun etsit työpaikkaa ja luot työuraa Suomessa. 

KENELLE PALVELU SOPII?
Palvelu sopii sinulle, jos etsit työtä Tampereen
työllisyysalueella.

AUTAMME SINUA
ETSIMÄÄN TYÖTÄ!

YHTEYSTIEDOT
Taija Annala
asiakkuusvastaava, valmentaja
+358 44 766 1227 
taija.annala@edu.arffman.fi

https://mail.google.com/mail/u/0/?hl=fi&tf=cm&fs=1&to=taija.annala@edu.arffman.fi

